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tel. 3tj-ź3{J47 PROTOKOŁ 1\r XVII/2012

z obrad sesji Rady Gminy Górno odbytych w dniu Zżlrutega Zan roku w lokalu
Urzędu Gminy w Górnie.
Sesję rozpoczęto o godz. 14.00 zakończono o godz .L7 .l5 -

Lista obecności Radnych w zńączentu,
1.Pan Przemysław Łysak- Wójt Gminy
2. Parr Paweł Marwicki , Za,caWojta Gminy

or az l<ter ownicy re feratow, j e dno stek or ganizacyj nych i s ohy s i .

Projekt porządku obrad sesji:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej ważlości.
2. Przyjęcie porządku obrad sesji.
3. Przyjecie protokołu z poprzedniej sesji.
4. Przyjęcie uchwał w następujących sprawach:\- 1/w sprawie zmian w budżecie Gminy Gorno na20l2 rok

2/w sprawie zmiany UchwaĘ w sprawie V/ielolętniej Prognozy Finansowej

Gminy na lata 2012-2022
3/ w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Kieleckiego
4/w sprawię udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kieleckiego
5iw sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Wojewodźwa
Swiętokrzyskiego
6/w sprawie zamiaru utworzenia z dniem 1 września}al} roku Zespołu Szkół
w Woli Jachowej
7l w sprawi e zamiaru utworzenia z dniem 1 wrześni a 2012 roku Zespoła Szkół
w Gornie
8/ w sprawie powołania Rady Społecznej Zespołu Ośrodków Zdrowia
w Górnie
9lw sprawie regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze

-.- socjalnym dla uczniów zamieszkały"h na tęrenię Gminy Górno
10/w sprawie zmiarry uchwały Rady Gminy Gorno Nr XWlO7nan z dnia
27 styczria ż0I2 roku w sprawie określenia jednostek bud:źetowych
gromadzących dochody na wydzielonym rachunku baŃowym, źródęł tych

dochodów i ich przeznaczaaia otaz sposobu i trybu sporządzania planu
, finansowego dochodów gromadzonych na wydzielonym rachuŃu

i wydatkow nimi finansowanych, dokonywania zmian w tym planie oraz ich
zatwierdzania
Lllw sprawie zmiany uchwĄ Rady Gminy Górno Nr XXV/I28I2008 z dnia
30 pńdziernika 2008 roku w sprawie wyrazenia zgody na sprzedaz wody dla
Gminy Bieliny z wodociągu Krajno
l ż l w sprawie zaw ar cia p orozumi enia mi ę dzy gminne go

5 . Informacj a Woj ta z dzińa\no ści międzysesyj nej .

6.Interpelacje, wolne wnioski.



7, Odpow iedzi na interpelacj e

8 .Zaml<nłęcie obrad sesj i.

Ad.l. SiedemnasĘ sesję Rady Gminy otworzył i przewodniczył obradom Pan

Grzegorz Skiba Przewodniczący Rady Gminy, ktory stwierdził, że w sesji bierze
udział 13 radnych (nieobecny - Pan Jacek Krajcarz i spoznił się - Pan Andrzej

Łakomiec) - Rada Gminy jest władna do podejmowania uchwał.

Ad.2.
W głosowaniu bierze udział 13 Radnych.
Porządek obrad sesji został przyjęty jednogłośnie -13,,za".

Ad.3.
W głosowaniu bierzęudziń 13 Radnych.
Protokół z ostatniej sesji został przyjęty jednogłośnie ,I3,,za"

Przebieg obrad sesji:
Wójt Gminy Gorno Pan Przemysław Łysak odczytń pismo które wpĘnęło przed

sesją do§czące filmowania na sesji rady Gminy przęz osoby do tego nie

upoważnione. Pismo podpisanę przez Panią Radną Anetę Dudzik zwierało takżę
informację ze nagrywanie na sesji moze prowadzić do naruszenia dobra osobistego

w postaci czci (dobrego imienia) w rozumieniu art.23 k,c.

Pan Wójt Przemysław Łysak:
-Każdy Radny jest zobowią.zany do wzięciaudziahtw sesji i swoim zachowaniem nie

moze przeszkad zać ań razpr aszać.
Przewodniczący Rady Gminy Grzegorz Skiba:
_pismo o podobnej treści wpłynęło do Rady Gminy. Kńdy Radny zobowiązany jest

do tego aby skupiać się nad obradami sesji i przyglądać się materiałom ktore

otrzymń, a nie nad tyrn kogo sfilmować i komu nobiójakieś ujęcie. Nie wiem jak
radni zapatrują się na to zjawisko, proszę aby Pani Radna Dudzik ustosuŃowała się
do tej sytuacji.
Pani Radna Aneta Dudzik:
-Biorę pełną odpowiedzialność za to co podpisuje i co wnioskuje u Państwa, według

mnie powinniśmy być wszyscy nagrywani przez osobę ktora została odgornie
.yq1ru:prcz:ona, treść sesji mogłaby byó opublikowana w Gołoborzu bąÓź na stronię

internetowej Gminy Gorno i mielibyśmy wtedy pewność ze jest to zgodne z prawem

i nie jest to opublikowane w miejscach niedozwolonych natomiast w tym przypadku
ja nie wiem co się ztym poźniej dzieje.
Pan Radny Emil Machul:
-Ja mam wąĘliwości co do Ęch wypowiedzi, uwużam że sesje są jawne a kazdy

z nas jest osobą publiczną w ten sposób moze być nagrywana sesja czy obrady

Sejmu.
Pani Radna Aneta Dudzik:
-Jak najbardziej takie osoby jak dziennikarz (rp. Pan Kossowski), oso

upowazniana z Urzędu.
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Pan Radny Jan Sikora:
-Nie chodzi tu o nikogo innego jak o mnie, przecież był jai: poproszony policjant,
jesteśmy osobami publicanymi, można nas nagrywać, mozna nas filmowaó. Jeżeli
komuś zaszkodziłęm tym nagrywaniem, to bardzo proszę, ptzecież są organy

dochodzeniowe, nagrac mi jest wolno, nikt mi tego nie zabroni. Dziś juz nie mam

kamery i nie muszę jej mieć. Nagrywane teżjest na dyktafon i nikt mi tego nie

zabroni. Jeżęli podejmiecie taka uchwałę to ja tą uchwałę zaskarżę bo nie ma zadnej

mozliwości zeby ograniczać prawo wolności tu na sesji.
Przewodntczący Rady Gminy Grzegorz Skiba:
-panie Radny Sikora tu nie chodzi o to aby komuś ograniczać prawo tu na sesji, tylko
fu chodzi o ten fa}i' ,żePanptrychodzitu na sesje w ramach redaktora i robi nagtania
do spraw wizerunkowych niektorych osób, poniewaz Pan juz raz powiędziń, żę

nagrywa po to by u Radnych zauwaĘó jakieś dziwne miny. Ja widzę, że większość
Radnych uważa, żeby te obrady sesji nie były nagrywane.
Wójt Gminy Górno Pan Przemysław Łysak:
_Nie słyszałem żeby któryś poseł nagrywał obrady Sejmu, u nas są protokoły
w ktorych jest zapisany przebieg obrad sesji dlatego zachowajmy ten mvyczaj, chyba
ze Wysoka Rada przegłosuje sposób nagrywania np. na kamerę wtedy arajdziemy
odpowiednie miejsce gdzie będzie widoczna cała sala konferencyJna, będzie to
neutralnę nagranie i każdy Radny otrryma je na odpowiednim nośniku. Poprzez
dotychczasowe nagrywania na kamerę przęz niektorych Radnych stajemy się

obiektem źle postrzeganym na zewnątrz.

Ad,4 pkt 1

Głos zńrńaPani Skarbnik Marzanna Jop:
_Konieczność wprowadzenia zmiarr w buóżecie gminy na rok ż01'2 spowodowana
jest zwiększeniem dotacji celowej na realizację rządowego programu wspierania

niektorych osób pobieĄących świadczenie pielęgnacyjne ustalone uchwałą
Nr 23412011 Rady ministrów z dnia ż7 grudńa Zal| t. otaz zwiększenięm planu

dochodow buóżetu o wypłatę z tybJłu kar pienięznych od osób prawnych. Plan
dochodow i wydatkow zostaje zwiększony o kwotę 18.743 zł i ostatecznie wynosi
33,499.503 ń.
Na sesję przyszedł Pan RadnyAndrzej Łakomiec.
Pani Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Aneta Dudzik odczybąe treść uchwĄ
\ry sprawie zmian w budżecie gminy na ż0l2 rok (w głosowaniu bierzę udział
14 radnych).
Rada Gminy przystępuje do głosowania.
Uchwała zostaje przyj ęta j ednogłośnie.
Uchwała Nr XVI1/1|5naI2 stanowi zńącznk do protokołu.

Ad.4 pkt 2
Głos zabrńaPani Skarbnik Marzanna Jop:
_W zwią.zku zę zmianakwoty planowanych dochodow i wydatkow bu&żetu gminy na



2012 rok otaz aktualizacją kwot planowanych na realizację przedsięwzięć
w poszczegolnych latach wprowadza się zmiany w Wieloletniej Prognozie
finansowej na |ah żat2-2ażż.

Pani Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Aneta Dudzik odczytuje treść uchwaĘ
w sprawię zmlany wieloletniej kognozy Finansowej Gminy na lata 2012-2022
(w głosowaniu bisrze udział 14 radnych).
Rada Gminy przystępuje do głosowania.

Wyniki głosowania:
13 radnych,,za"
0 radnych ,,przeciw"
1 radny,,wstrzymał się"

Uchwała zostaj e przyj ęta.
Uchwała Nr XVIVII6120I2 stanowi zńącznlk do protokołu.

Ad 4. pkt 3
Głos zabrała Pani Skarbnik Marzanna Jop:
-Udzięlona zostanie pomoc rzęczowa dla Wbjewodztwa Swiętokrzyskiego na

realizację zadania,,Chodnik przy drodze wojewódzkiej 752 w m. Krajno Pierwsze
oraz na chodnik przy drodze wojewodzkiej 754 w m. Leszczyny w kwocie
100.000 zł.
Pan Radny Andrzej Łakomiec:
-Dlaczego nie zostałem powiadomiony o Komisji Ładu i Porządku? Przeciez jestem

Radnym ja o nicrym nie wiedzińęm. To wszystko jest robione po kryjomu.
Pan Wojt Przemysław Łysak.
-Nie jest Pan członkiem tej Komisji i Przewodniczący Komisji nie ma obowiązku
Pana na nią zapraszaó,

Pan Wiceprzewodniczący Rady Gminy Jan Zielonka odczytuje treśó uchwały
w sprawie udzielenia pomo cy rzeczowej dla Powiatu Kieleckiego (w głosowaniu

bierze udział 14 radnych).
Rada Gminy przystępuje do głosowania.
Wyniki głosowania:

12 radnych,,za"
0 radnych,,przeciw"
2 radnych,,wstrzymało się"

Uchwała zostaje przylęta.
Uchwała Nr XVIVIr|7l20Iż stanowi zńącznk do protokołrr.
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Ad4pkt4
Głos zabrńaPani Skarbnik Marzanna Jop:

-Zostarrie udzięlona pomoc finarrsowa dla Powiatu kieleckiego na finansowanie

programu pn.,,Powiat kielecki przyjany dla mieszkańców w ograniczaniu skutkÓw

niepehrosprawności" w klvocie 4.000 zł

Pan Wiceprzewodniczący Rady Gminy
w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej
bierze ludziń 14 radnych),
Rada Gminy przystępuje do głosowania.
Uchwała zostńa ptzy j ętaj edno gło śnie .

Uchwała Nr XVII/118120L2 stanowi zńącznk do protokołu.

Ad ,4 pkt 5
pan Wi..p.".wodniczący Rady Gminy Jan Zięlot:rka odczytuje treŚĆ uchwały

w sprawió udzielenia pomocy rreczówej dla Wojewodztwa Swiętokrzyskiego
(w głosowaniu bięrzęudńał 14 radnych).
Rada Gminy przystępuje do głosowania.
Uchwała została przyj ęta jedno głośnie.

Uchwała Nr XVII/||9l20l2 stanowi zńącznlk do protokofu,

Ad.4pkt6i7
pani kierownik SZOS Barbara Raczyńska przypomniała, że 15 lutego odbyła się

Komisja Oświaty na ktorej szczegółowo przedyskutowano temat propozycji

utworzęnia Zespołow Sz,koł w Gornie i Woli Jachowej.
Pan Wójt Przemysław Łysak:
-Chciałbym wspomnieć, tż inicjatywa uchwałodawcza i wniosek w sPrawie

utworzenia Zespołow Szkoł wpłynęły od Radnych, inicjatorem była Pani Radna

Dudzik na poprzedniej sesji wystąpiła ztalłm wnioskiem.
Pan Radny Andrzej Łakomiec:
-Ja chciałbym wiedzięć jak Wójt się na to zapatruje, bo rok minął od utworzęnia

dwóch Zespołów Szkół, to Wojt był tego inicjatorem.
ZastępcaWojta Pan Paweł Marwicki:
-Tak jak mowiłem jue na Komisji Oświaty w imieniu Wojta i moim, po roku

funkcjonowania Zespołów Szkół w Górnie i w Bęczkowie ja zauważam poprawę
jeżeli chodzi o funkcjonowanie i zarządzartie tymi placówkami. Wpłynął wniosęk od

Radnych w sprawie utworzenia Zespołów Szkół w Gornie i Woli Jachowej, stąd

w dzisiejszymparządku obrad projekty tych uchwał.
Pan Radny Andrzej Łakomięc:
-Ja chciałbym znać opinie Wojta a nię Pana Zastępcy.
Pani Radna Aneta Dudzik:
-Ia idę datej za wnioskiem Pan Radnego Sikory, kiedy to była

Jan Zie\atlka odczytuje treść uchwały
dla Powiatu Kieleckiego (w głosowaniu
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o przekształceniu wszystkich szkoł w zespoĘ. Pan Radny Sikora powiedział Wedy,

ża jeśli tworzymy prawo, to należy go tworzyć dla wszystkich placówek. Z tego co

wióm w Zespołaclr w Krajnie i Bęczkowię pracuje się dobrze, istnieje lepsza

możliwość wspóĘracy dyrekcji z nauczycielami, lepsza mozliwość planowania,

Pan Wojt Przemysław Łysak:
_Cieszy mnie faltr',iz dla Pana Radnego Łakomca takwaime jest to co ja powiem, to

co Rada uchwali to ja wykonam, ja Panu nie powiem jak ma Pan głosować.

Radny Pan Emil Machul:
_Chciałęm zapfiać kłórzy Radni podpisali się pod wnioskiem utworzenia Zespołow

Szkół w miejscowości Górno i Wola Jachowa,
Na prośbę iunu Radnego Przewodniczący Rady Gminy Grzegorz Skiba odcz5Ąał

tręśc złozonego wniosku jednocześnie informując, żę zostń on podPisany PrZeZ
następującyctr Radnych: Anetę Dudzik, Gtzegorza Skibę, Marzenę Jamrożek,

Tadeusza Kmiecia, Stanisława Cedro, Jana Zielonkę,
Radny Pany Jan Sikora:
_Chciałem się wypowiedzieć odnośnie tego punktu Pani PrzewodniczącejDudzik , Ze

ja zgłaszałem wniosek, ja ju;l powiedziałem, że przez 12 lat jeżeyliśmy tworzyli
prawo to wszystkim jednakowo, ale pierwszy był wniosek Pana Radnego Emila
Machula i ja go popierałem zeby tych szkoł nie łączyć ani w Bęczkowie ani

w Krajnie, dopiero później gdy Rada odrzuclła wniosek Pan Radnego Machula to

chciałem żęby to wszystkich szkół do§czyło. Na dzień dzisiejszy powiem jedno nie

zdńo to egzaminu, sam fakt odnośnie Krajna i opału, zawinił jakiś czynnik, ze poszło

§lle opału, nie chciałbym żeby się w woli Jachowej powtórzyło to samo i dlatego

będę głosował na 
",nie".

Pani Radna Aneta Dudzik;
-Wyraznie było podkreślone, że jeżeli te placówki maja dobrze funkcjonować to dla

dobra wspólnego tworzymy placowki we wszystkich miejscach i trakĘemy je
jednakowo, nie było mowy o tym, że będzie to zależŃa od takich czynnikow jak

ilośc nrżlĄego paliwa lub wody.
Pani Kierownik SZOS Barbara Raczyńska:
-Ia rueczywiście prosiłam, by nie łącryć wszystkich placowkek naraz bo nie damy

rady, trzeba stworzyć nowe dokumenty, nowe regony, dla nas to jest praca ftzyczna
i merytorycrrra, §ch prac biurowych jest bardzo duzo, W ubiegĘm roku rozpisane

było 7 konkursów i naprawdę tych prac było bardzo duzo. Nie chce się po raz kolejny
pawtarzać jak wyglądała sytuacja w szkołach w Bęczkowie i Krajnie - kiedy
jezdziliśmy z Komisją Oświaty po tych placowkach. Pan Radny Sikora powiedział,
ze wtrosło w Krajnie zvżycie opafu, wcale nie jest to prawdą w poprzednich latach

było ono takie same. Zapytano mnie na Komisji czy nie było nadzoru nad tym

opałem. To Dyrektor odpowladaza szkołę przy czym Dyrektor Miclralski był osobą
ktora nie pozwoliła interweniować, ingerować w jego pracę. W tej chwili mam taka

możliwośó i mam nadzieję,ze nłżycie tego opału będzie mniejsze, bo zostały

wymienione dysze i inne części,
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Pan Radny Jan Sikora:
-Na jaki czas odbyły się konkursy na dyrektora w szkole podstawowej i gimnazjum w
Woli Jachowej? Miało to uchronić od konkursu, a nie robić konkrrrs w ubiegĘm roku
i teraz znów.
Pani Kierownik SZOS Barbara Raczyńska:
-Na 51at.

Pani Radna Aneta Dudzik:
Jezeli clrodzi o kotłownie i o palaczy, to są osoby które są do tego odpowiednio
przeszkolone, często Dyrektor Szkoły nie ma pojęcia o tym jak ta kotłownia pracuje,

poniewaz nię ma takiej potrzeby ,do tego ma odpowiedniego człowieka
zatrudnionego na tym stanowisku.
Zastępca Wojta Pan Paweł Marwicki:
-Chciałem ustosunkować się do wypowiedzi Pana Radnego Sikory cięzko
powiedzieć, że to awaria pieca spowodowŃa że nie sprawdziło się funkcjonowanie w
dotychczasowych Zespołach Szkół. Łączenie placówek w Zespoły nie ma nic
wspólnego z tym,że np. będą występowafu awńe pieców, czy 1akieś inne remonty.

Jezeli zaś chodzi o konkursy na dyrektorow to w szkolę podstawowej w Woli
Jachowej i tak czeka nas konkurs, poniewaz obecna Pani Dyrektor atrzymńa
powierzenie tych obowią.zkow.
Pan Radny Stanisław Cedro:
_Chciałbym się zwrocić z pytaniem do Radnych z Bęczkowa i Krajna jak u was
funkcjonują te Zespoły. Moje zdanie jest takie jezeli tam się sprawdziło łączenie

w Zespoły to zróbmy podobnie w innych placówkach, jeśli zaś nie to wroćmy do

,,starego" . Ja teraz chodzę za podatkiem ludzie są róznego zdania, najlepiej wolą się
nie wypowiadać.
Pan Radny Andrzej Łakomiec:
_ Clrciałbym w tej sprawie usłyszeć głos Pana Wojta, czy jest lepiej czy gorze1?

Pan Wojt Przemysław Łysak:
-Musi Pan myśleć samodzielnie w jaki sposob zagłosować, nie ja wyszedłęm z tym
wnioskięm nie ja go uzasadniam.
Pan Radny Emil Machul;
-15 lutego odbyło się posiedzenie Komisji Oświaty na ktorej wszystko zostało

omówione co jest dobrze a co źle, wydana zostńa negatywna opinia w sprawie
łączenia szkoł w ZespoĘ ktora nie jest wiĘąca.
Pan Radny Wadysław Kowalczyk:
-Ja w sprawie uzasadnienia do tych uchwał, a mianowicie chodzi o zapis w punkcie
8 _ ,,połączęnie szkół w Zespoły nie spowoduje nvolnień nauczycieli". V/nioskuje
o wykreślenie purktu 8.

Zastępca Wojta Pan Paweł Marwicki:
-Chciałem z:azrlaczyć,ze Rada Gminy głosuje nad uchwałą uzasadnienie jest tylko
dodatkiem ktory informuje w jakim celu ten projekt został stworzony.
Pani Kierownik SZOS Barbara Raczyńska:
_Musi być pozytywna opinia kuratora oświaty nie moze być ona negatywna, może



byó negatywna rady rodziców i rady pedagogicnrcj, ten punkt o ktorym mówił Pan
Kowalczyk znalazł się dlatego, żę zasugerowńam się wficznymi ze strony
kuratorium.
Pan Radny Jan Zielonka:
-Chciałęm ustosunkować się do kolegów Radnych, którzy zabrali głos przed chwilą.
Wiecie Państwo dokładnie jaki jest bałagan na podwórku gdzie jest dwoch
gospodarzy, dlatego u-ważam, że jeżeli jeden jest Dyrektor szkoły łatwiej jest

zarządzać i podejmować decyzje, bo to są decyzje jedno osobowe i dlatego nie

zgodzę się z wypowiedzią Pana Radnego Machula ktory powiedziŃ,że to bęfuie
niekorzystne, sam Pan Łakomiec przed chwilą powiedziń,że w Bęczkowie się to
sprawdziło. Jestem za tym żeby nie było jakiejś dyskryminacji jednej wioski wobec
drugiej, podjęliśmy te kroki w Krajnie, Bęczkowie i Cedzynie dlatego idżmy dalej

i to przynięsie dobre efekty.
Pan Radny Sikora Jan:
_Ile metrow przybyło do sprzątania w Woli Jachowej skoro została zatrudniona
j esznze j edna spr zątaczka?
Pani Kierownik SZOS Barbara Raczyńska:
- Proszę zapytaó o to Dyrektora Szkoły.
Pan Radny Andrzej Łakomiec.
_Nie frzęba było robic w Bęczkowie Zespołu Szkoł wystarczyło zmienić Dyrektora
szkoły - przeprowadńć konkurs.
Pani Radna Dorota Kot:
_Chciałam się odnieśc do wypowiedzi Pana Zielonki, chciałam zapytać czy ma Pan
jakieś zatnlĘ do funkcjonowania szkoły w Gornie?
Pan Radny Jan Zięlonka,
_Nie mam ale uwazam, ze łatwiej będzie zarządzaćjeżeli będzie jeden Dyrektor.
Pani Wiceprzewodnicząca Rady Gminy odczytuje treść uchwĄ w sprawie zamiaru
utworzenia z dniem 1 września}al} roku Zespołu Szkoł w Górnie.
Rada Gminy przystępuje do głosowania (w głosowańubiętze udziń 14 radnych)
Wyniki głosowania:

10 radnych,,za"
3 radnych,,przeciw"
1 radny,,wstrzymał się"

Uchwała została przyj ęta.
Uchwała Nr XVII/l20l20l2 stanowi załącznik do protokołu.
Pan Wiceprzewodniczący Rady Gminy Jan Zielonka odczytuje treść uchwaĘ
w sprawi ę zamiaru utworzenia z dniem 1 września 2012 roku Zespołu Szkół w Woli
Jachowej (w głosowaniu bierze udziń 14 radnych)
Rada Gminy przystępuje do głosowania:
Wyniki głosowanta:

8 radnych,,za"
5 radnych,,przeciw"
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1 radny,,wstrzymał się"
Uchwała została przyjęta. Uchwała Nr XVII lI2Ll20I2 stanowi zńącznlk do

protokofu.
Ad.4 pkt.8
Zastępca Wojta Pan Paweł Marwicki przedstawił zasady funkcjonowania oraz skład

Rady Społecznej Zespoł,u Ośrodków Zdrowta w Górnie, zaznaczając przy tym,ze jej
przewodniczącym jest Woj t a przedstawicielem Wojewody Pan Grzegorz Skiba,

w związku z nowy składem Rady Gminy zaistniała potrzeba wyboru nowego składu

osobowego. Następnie głos zabrŃPan Sekretarz Gminy Jacek Piróg:
_od kwiótnia zaIL roku mamy nową ustawę o działalności lecnicze1, ktorą

wprawdzie nie wnosi żadnych zmian 1eżeli chodzi o zasady funkcjonowania Rady
Społecanej ZOZ.
Pan Radny Emil Machul:
-Czy to musząbyć Radni i na jaki czas wybieramy Radę?
Pan Sękrętarz Gminy Jacek Pirog:
_Na okres czterech 1at, nie muszą to być Radni bo ustawa nie precyzuje tylko osoby

wybrane przęzRadę Gminy.
Przewodniczący Rady Gminy Grzegorz Skiba zgłosił karrdydatow do Rady
Społeczrrei ZOZ.
Pan Radny Tadeusz Kmieć - wyuża zgodę
Pani Radna Marzena Jamrozek - wyraża zgodę
Pan Radny Anioł Stanisław -wyrńa zgodę
Pani Dudzik Aneta - wyrźźa zgodę
Pan Radny Jan ZięIonka - wyńa zgodę
Pani Radna Dorota Kot zgłosiła kandydaturę Pan Radnego Emila Machula, ktory
wyraża zgodę.
Pan Radny Jan Sikora.
-Crym jest spowodowane, żę zmieniamy Radę Społeczną? Czy ona źIe

Chciałbym usłyszeć zarzuty do tamtej Rady,
Zastępca Wojta Pan Paweł Marwicki:
_ Niepisarrą zasadą było to,ze człoŃami tej Rady byli Radni w ciągu 2 ostatnich
kadencji, az 2 osoby obecnie nie sąjuz Radnymi.
Pan Sekretarz Gminy Jacek Pirog zacytował § 14 Stafutu Rady Społecznej ZOZ,
ktory mowi że kadencja trwa cńery lata a Przewodniczącemu przysługuję prawo

odwołania członka bądź powołania nowego.
Pan Radny Jan Sikora:
-Nie moze być wymieniona cała Rada Społeczna tylko poszczególni członkowie.
Pan Wojt Przemysław Łysak:
-Obecny skład Rady został wybrany podczas poprzedniej kadencji, praktycznię do

końca kadencji ta Rada nie mogłaby decydować a powinniśmy dać jej szansę, myślę,

ze powinien być uaktrralniony skład poprz;ez uchwały dotyczące kazdego członka
Rady i o zmianę takiego zapisu w § 1.

pracuje?



Pan Wadysław Kowalczyk:
- IJwńam, że powinniśmy podjąć tę uchwałę chociazby dlatego, że nie ma

ż członków wcześniejszej Rady Gminy.
Przewodniczący Rady Gminy Grzegorz Skiba:
- Uważam , że wcześniej nie było żadnych uwag do porządku obrad, materiĄ zostĄ
ptzed sesją w terminie dostarczone i nie było do tego momentu zadnych uwag.

Ewentualnie nalezy wprowadzić zmiany w § 1.

Pan Wojt Przemysław Łysak:
-V/ kwestii uzasadnienia to nie mou}a powiedzieó, że tamta Rada była ńa, intencja

była taka żeby w tej kadencji ta Rada miała mozliwośc wypowiedzenia się, niepisaną

zasadąbyło to ze w jej składzie byli Radni.
Przewodniczący Rady Gminy Grzegotz Skiba:
-Wnioskuje o przełożenie tego punktu na inne obrady sesji, po dogłębnej analizie
Statutu Rady Społecznej.

Rada Gminy przystąliła do głosowania nad wnioskiem Przewodniczącego Rady
Gminy. W głosowaniu bierze udział 12 Radnych (wyszła Pani Radna Janina Rubak)
Wniosek został przyj ęty j ednogłośnie.

Ad.4 pkt 9
Głos zabrńa Pani Kierownik SZOS Barbara Raczyńska, która zrefęrawała zasady

funkcjonowania regulaminu udzięlania pomocy materialnej o charakterze socjalnym
dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Górno, zamtaczając przy Ęm, że
kryteria przsr?flawlania tych stypendiów Ę takie same jak poprzednio a problemęm są

sposoby zdobywania niektórych faktur (np. kupowanie faktur nabazarach).
Pani Wiceprzewodn iczącaAneta Dudzik odczytuj e treśc uchwały.
Rada Gminy przystąpiła do głosowania. V/ głosowaniu bierze udział 13 Radnych.

Uchwała została przyj ęta j ednogłośnie.
Uchwała Nr XVIV1,22l20l2 stanowi zńączńkdo protokołu.

Ad.4 pkt 10
Zastępca Wojta Pan Paweł Marwicki przypomniał, żę na poprzedniej sesji zastała
przyjęta uchwała, ktora wzbudziła wiele emocji. Pan Marwicki w swojej

wypowie dzi zaznaczył, iz lJrząd Gminy otrzymał informacje z Regionalnej Izby
ObrachuŃowej, która lznała, że właściwszym będzie usunięcie zapisów ktore
wprost wynikają wprost z artykufu 223 Ustawy o Finansach Publicznych.

Pan Wiceprzewodntczący Jarr Zielonka odczyfuje treść uchwały.
Rada Gminy przystąpiła do głosowania. W głosowaniubierze adział 13 Radnych.
Uchwała zostńa przyj ęta j ednogłośnie.
Uchwała Nr XVIVI23120I2 starrowi zńączńk do protokołu.
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Ad 5 pkt 11

Głos zabrń ZastępcaWojta Pan Paweł Marwicki :

_ w 2008 roku Rada Gminy w Gornię wyrazlła zgodę na sprzedaz wody dla gminy

Bieliny z wodociągu KĄno, w §1 projektu uchwĄ została w?lrmlczona data do

kiedy ta umowa została przedfużona, czyli do 31 grudnia 2015 roku. Limit wody

zostńzachowany ten sam jak w poprzednich latach.

pani Wiceprzewodni ezącaAneta Dudzik odczytuje treść uchwaĘ w sprawie zmiany

Uchwały Nr XXV l128l0S Rady Gminy Górno z dnia 30 pńdziernika 2008 roku

w sprawie wyrazeni a zgody na sprzedaz wody dla gminy Bielrny z wodociągu Krajno

Rada Gminy przystąpiła do głosowania. W głosowaniu bierze udziń l3 RadnYch.

Uchwała została przyj ęta jedno głośnie.

Uchwała Nr XVII/lz4Dan stanowi zaŁączńk do protokołu.

Ad 5 pkt 12

Głos zabrń ZastępcaWójta Pan Paweł Marwicki :

-W dniu wczorajszym gościliśmy Pana Prezydenta Gruszewskiego wTźlz

z pracownikami na wspólnym posiedzeniu Komisji Gospodarki Komunalnej Ładu
i Porządku Publicznego gdzie Radni wyrazili swoje opinie i mogli zadawać pytania,

to porozumienie międzygminne daje taką delegacje - upowaznienie dla Wojta Gminy
dzięki któremu w przyszłości Wójt będzie mógł je podpisać. Następnie wszyscy
Wojtowie którzy otrzymają od swoich Rad Gmin to upowaznienie spotkają się na

wspolnym spotkaniu w Chęcinach tam zostanie ustalony precyzyjnie tekst tego

poiozumienia, ktore do akceptacji zostanie przedstawione Radnym. Obowiązują
nowe przepisy, musimy do końca roku określió swoj Plan Gospodarki Odpadami,
ktory również będzie musiał być zatwierdzony przęz Rade Gminy. To porozumienie

ma nam gwarantować cenę dostarczania odpadow w kwocię takiej samej jak

wszystkie inne gminy które wejdąw jego skład.
Pan Radny Władysław Kowalczyk:
_Po wczorajszej wizycie Pana Prezydenta przekonałem się, ze to nie jest jeszcze

podpisanie porozumienia tylko uchwała o przystąpieniu do niego, w kazdej z gmin

są jakieś zastrzeżęnia co do tego porozumienia, bo problemy ktore występują na

gminie nie występują w mieście i odwrotnie. Uwazawt, że Rada powinna podjąÓ

uchwałę jako deklarację o przystąpieniu.
Pani Aneta Dudzik:
-Mam prośbę by podczas podejmowania decyzji o gospodarowaniu odpadami na

terenię naszej gminy pomyślano o zabezpięczeniu podmiotow gospodarczych. Proszę

o to by o tym problemie pamiętano na zbliZających się spotkaniach, by osoby
prowadząc e dzińalnośó gospodarczą miab świadomość konsekwencji i skutkow

kontroli środowiskowych na terenie naszej gminy. Z rozmow na Komisji wynikało,
ze podmioty gospodarcze zostaną objęte ta ochrona w pozrriejszym etapie Qo za sobą

*oz. pociąnąć kontrole z Ochrony Srodowiska, która będzie surowo karać.

Przewodniczący Rady Gminy Grzegorz Skiba odczytuje treść uchwaĘ
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W głosowaniu bierze udział 13 Radnycir.
Wyniki głosowania:

12 radnych,,za"
0 radnych,,przeciw"
1 radny,,wstrzymał się"

Uchwała zostńa przyjęta. Uchwała Nr XVIIl125l20l2 w sprawie zawarcla
porozumienia międzygminne go stanowi załącznik do protokołu.

Ad.5
Pan Wojt Przemysław Łysak przekazń Radzie Gminy inforrnacje z działalności
międzysesyjnej:

29 sĘcntia odbyĘ się Złote Gody, brało w nich udział żl par z terenu naszej
gminy, w przygotowaniach do tej uroczystości brało udział Koło Gospodyń
Wiejskich z Woli Jachowej , Zespoł Gornianecki , Bęczkowianie i Niwa
30 stycznia podpisana zostŃa umowa na opracowanie decyzji o warunkach
zabudowy zftrmaktóra wygrała przetargna opracowanie tychże decyzji
31 stycznia odbył się Zwięek Miast i Gmin Regionu Swiętokrzyskiego
w Sfiawczynku, głowny temat to oświata, wielu burmistrzow i wojtow
zadeklar owało likwidacj ę szkoł
31 stycznia odbył się Zwtęek Gmin Gor Swiętokrzyskich, miało tam miejsce
uchwalenie buóżetu, wyczuwam, że nie jest jużta sama atmosfera poniewaz do
zwią,zku przedostaĘ się informacje z mediów dotyczące naszego wystąpienia,
co przeciez wcale nie było i nie jest prawdą. Jak wiemy płacimy tam wysokie
składki, aprzecież szŃamy pomysłow na rózne oszczędności.
1 lutego na Politechnice Świętokrzyskiej podpisaliśmy wczesne porozumienie
związane z ,,Klastrem komunikacyjnym" będzie to ujednolicona informacja
dotycząca usług świadczonych ptzez przewożrikow
2 lutego odbyło się spotkanie w Urzędzie Gminy Dyrektorów wszystkich szkoł
3 lutego odbyło się spotkarrie z przedstawicielami Swiętokrzyskiego Zarządu
Dróg Wojewodzkich w celu oględzin był tez vlyjazd w teren z projektantami.
Problemem jest na przykład zaplanowane wcześniej rondo przy kościęle w
Leszczynach, jego nie będzie tak zdecydowali projektarrci, chociazby zę

wz glę dów komunikacyj nych.
6lutego odbyło się spotkanie rady Społecznej ZOZ
'7 lutego gościliśmy u Nas Wojta Bielin w zrvią,zkrr z dzisiejsza uchwałą
doty czącą spr zeda:ży wo dy
12 lutego miało miejsce zębranie sprawozdawcze Ochotniczej StraZy Pożarnej
w Gornie
13 lutego byli u nas projektanci projektujący odwodnienie w Cedzynie sprawa

dotyczyła zmianw projekcie w zwią,zku z budową drugiego odwodnienia

15 lutego obradowała Komisja Oświaty
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21 lutego odbyło się wspólne posiedzenie Komisji Gospodarki Komunalnej,
Ładu i Porządku Publicznego na którym był Pan Prezydent Gruszewski,
wiemy o tym, że są wymogi unijne dotyczące gospodarowarria odpadami
komunalnymi jako gmina tez musimy spełniać, mam nadzieję ze nie pociągnie

to za sobą ogromnych kosztów choć dla samorządów będzie to pewne

obciąenie dlatego musimy wspóĘracować abyśmy nie pozostali z tym
problemem sami. IeżęIi nie będziemy chcieli przystąlić do tego porozumienia
to mozemy ocąrwiście to uczynić, ptzy azym będziemy oddawać odpady do

zakadu w Promniku na zasadach komercyjnych, natomiast to uczestnictwo
w porozumieniu daje nam mozliwość uczesbriczęńaw 220 mln projekcie.

Wczoraj gościliśmy przewodniczącą Stowarzyszenia,,Rodzina policyjna"
Grazynę Szkonter w sprawie uczczenia pamięci trzech zarnordowanych osób
pochodzących z terenu Gminy Górno, ktorzy zaistnieli w szeregach trw
,,granatowej policji". Wspólnie pomyślimy w jaką formę upamiętnienia
wybierze my czy miałby to być na przykład obelisk? W prace zaalgńowani są
pracownicy Urzędu atakże historyk Pan Janusz Mochocki,
Dzisiaj przekazaliśmy klucze do kontenerów, cieszymy się ze mieszkańcy tego

domu przeznaczonego do rozbiorki będą mogli teruz bezpiecznie mieszkać,
tęrazczekamy na następny kontener w Leszczynach.

Powrocę jeszcze do tematu Rady Społecznej ZOZ, Twracam się Pan byłego
Przewodniczącego o podpowiedź, dlaczego poprzednia Rada Społeczna
funkcjonowała tylko 3 lata i 2 miesiące, a nie do końca kadencji? Prosiłbym
o odpowiedź czym wtedy było to uargrrmęntowane? Poniewaz zapis w tamtej

uchwale był idenĘczny.

Pan Radny Jan Sikora:
_Ja wtedy nie byłem Wojtem, jeżeli byli tacy Radni, którzy nie przychodzili na

spotkania to była ich wymiana. Ja byłem łlko Przęwodniczącym Rady, do mnie

wpĘwały wnioski ale to nie ja argumentowałem bo nie miałem takiego prawa. Nie
wiem czym to było spowodowane.
Pan Przewodniczący Grzegorz Skiba:
_To Pan nas pouczał odnośnie przepisów prawa, przecież Pan tutaj siedząc miał stać

na stanowisku przestzegania tego prawa, dlatego ja dzisiaj złożyłem wniosek
o wycofaniu tego puŃtu z porządku obrad poniewaz zapisy w Statucie ZOZ są
niejasne i nieczytelne.
Mam pytanie do Rady Gminy odnośnie wykupu mieszkań w domach nauczyciela
z tego co wiem to wpływają następne pisma odnośnię remontu tych budynkow.
Osoby ktorę składają te pisma dokumentują to Statutem Gminy Gorno i co dalej czy
my będziemy ręmontować w ten dom nauczyciela, musimy byc świadomi tego ze
pewne środki będziemy musieli przęznaczyć na remont.
Pan V/ojt Przemysław Łysak:
-To jest majątek gminy, tylko czy to naprawdę można nazwać majątkiem, czy
dokładaniem do niego, bo my musimy przemtaczaó środki na dach, elewacje,
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balkony, stolarkę okienna itd. moze się tak zdarzyó, że n:rw będziemy mieó starą

szkołę w Radlinie. Poddaję ten temat pod dyskusję, ja bym był zaty żeby odsprzedac
mię szkani a pozo stawiaj ąc dziaŁki w po s iadaniu gminy.
Pani Kierownik SZOS Barbara Raczyńska:
-Chciałam przypomnieć o wymianie piecow w szkole w Bęczkowie i w Radlinie,
ponieważ obydwa mimo napraw przeciekają.
Pan Sohys Jan Pedrycz:
-Czy wszyscy nauczyciele ńoĘli wnioski o wykupie tych mieszkań.
Pani Kięrownik SZOS Barbara Raczyńska:
-Wnioski złożyli wszyscy oprócz Skorzeszyc.
Pan Sekre tarz J acęk Pirog:
_Jeżeli Rada podjęłaby taka uchwałę to Statut się zmieni całkowicie, ponieważ
powstanie tak zwana wspolnota mieszkaniowa i mają zastosowanie przepisy Ustawy
o własności lokali przy wykupie natomiast nie mają zastosowania przepisy
o ochronie praw lokatora ( w oparciu o te ustawę działa nasz statut ) i tak jak mowił
Pan Wojt wtedy wspólnota mieszkaniowa ponosi całkowity koszt ltrzymania.

Ad.6
W interpelacjach i wolnych wnioskach głos zabrali:
Pan Tomasz Tofil- Sołtys miejscowości Cedzyna:
-Chciałem zrarrócić uwagę na ten nieszczęsny tunel i na przejście za Panią Kowalik
tam w tej chwili stoi woda, nie ma tam jak przejść, moze udało by się wpłynąć na
zainstalowanie oświetlenia w tym tunelu. Druga sprawa to odśniezanie chodnikow,
chodnik w kierunku kawiarni Angelina nie jest odśnieżany,jest taka propozycja od
mieszkńcow aby prace te wykonywały osoby bezrobotne, które korzystająz pomocy
GOPS w Gornie.
Pan Wojt Przemysław Łysak:
_Wodę w tunelu trzeba zgłosic do Generalnej Dyrekcji Drog i Autostrad, Zachorował
nam Pan Czesiu Kńuża na tym stanowisku jest bardzo duzo zaległej pracy dlatego
ogłosiliśmy nabor na to zastępstwo. Jeżeli chodzi o pracownikow interwencyjnych to
zawiaduje nimi Pan Sekretarz.
Pan Tomasz Tofil- Sohys miejscowości Cedzyna:
_Rozmawiałem z Panią Dyrektor SzkoĘ w Cedzynie podobno jest propozycja ze

strony rodziców utworzenia dodatkowej grupy w przedszkolu, jest duZe
prawdopodobieństwo, że te dzieci zostały by pozniej w naszej szkole podstawowej
i pozyskalibyśmy w ten sposób uczniów.
Pani Kierownik SZOS Barbara Raczyńska:
-Szanowna Rada musi zdać sobie sprawę, ze obowiązek finansowanła przedszkoli
spoczywa na organie prowadzącym i jest to obcią,zenie dla naszego buóźetu,
poniewaz pięć godzin dzięnnie dzięcka w przedszkolrr jest darmowe, po tym czasie
rodzic jest zobowiązany płacić. Rada Gminy moze podjąó uchwałę aby te opłaty
zwiększyć.
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Pan Radny Stanisław Anioł:
-Co z planami przesfrzennego zagospodarowania dla Leszc4rn kiedy on zostanie
zatwięrdzony? Wiem,ze chodniki przy posesjach powinny być przez właścicieli
odśniezane, jak zwTacam uwagę to ludzie odpowiadają że to co za rowem to nalezy
do odśnieżarlia gminy lub powiatu.
Pani Radna Aneta Dudzik:
_Odnośnie lamp to wielokrotnie omawialiśmy ten problem zarówno na spotkaniach
jak i na sesji jak i na spotkaniach z mieszkńcami, wiem ze firma FART wykona to
dopiero na wiosnę, odnośnie zalewania tunęlu to nie tylko on wchodzi w rachubę bo
droga dojazdowatnr{,, serwisowka" tez jest zalewanaprzezniędrozne odprowadzenia
wody. Chciałabym zapytaó jak tam rozmowy w sprawie tego przystanku koło
hotelu ,,Gromada oraz co z oświetleniami w Cedzynie Gora. Mamy piękną
d.ogę ,,S-kę" po ktorej nie da się jezdzić, tĘ blokują rondo bo nie mogą się tam
wyrobić. Na dzień wczorajszy ponad 100 osób jest juz po oględzinach uszkodzonych
pojazdów na skutek znajdującego się tam w duzych ilościach żwiru, a przecteż
minęło dopiero 71 dni od oddania tej drogi, jeśli jest możliwośó jakiegokolwiek
interweniowania w tej sprawie to bardzo o to proszę.
Pan Radny Władysław Kowalczyk:
-Jakie kroki zarrńęrzaPan podjąć w sprawie oczyszczalni w zaistniałej sytuacji?
Pan Wojt Przemysław Łysak:
-Jezęli chodzi o Plan Zagospodarowarria Przestrzennego w Leszczynach to w tym
tygodniu jesteśmy umówieni na spotkanie z Panią Prezęs z Tarnowa. My będziemy
chcieli to zrobić jak najszybciej ale to może być trwaó nawet do roku czasu.
-Uwazam, że przed zebraniem z mieszkańcami w Skorzeszycach powinna zebrać się
Komisja Gospodarki Komunalnej, Ładu i Porządku Publicznego poniewaz ta
lokalizacja upadła ale są róme inne propozycje. Trzyma nas problem umowy
z Bielinami, jeżeli okazę się że oczyszczalnia będzie w dalekiej odległości to
sąsiadująca gmina moze nie chcieć znami wspóĘracować.
Pan Radny lan ZięlaŃa.
-Uważarn,że Komisja powinna zębrać się po spotkaniu z mieszkńcami
w Skorzeszycach, niech najpierw wypowiedzą się mieszkńcy co do lokalizacji.
Jeżeli ten teren zostanie wyznaczony to żeby nie popełnić podobnego błędu mozna
zrobić ekspertyzę gruntów. Jezeli chodzi o domy nauczyciela to są one dużym
balastem dla budzetu gminy, trzeba złabtć zebranie wiejskie niech się mieszkańcy
wypwiedzą to powinno iść w tym kierunku zeby sprzedać te mieszkania, zrobić
operat szacunkowy, jezeli chodzi o mięszkarria w domu nauczyciela w Skorzeszycach
to nie mozemy tego sprzedać ponięwńniszczylibyśmy sobie działkę.
Pani Renata Mochocka -Sołtys miejscowości Skorzeszyce,.
- Nie zgadzę się z Panem Janem bo jak mieszkńcy mogą sobię wybrać teren
przecież od tego są specjaliści, niech zato ktoś odpowiada, mieszkańcy nie mogąbyć
odpowiedzialni za wybranie odpowiedniego terenu , bo na przykład trzeba się znać
na mapach wysoko ściowych.
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Pan Wojt Przemysław Łysak:
-Mozna nabió Komisje przed zebraniem i po zebraniu, z Przewodniczącą Komisji
Gospodarki Komunalnej, Ładu i Porządku Pńlicznego bardzo dobrze nam się
*rpółp.ucuje bo jak jest taka potrzeba to działamy dla dobra gminy, jesteŚmy w tym

,akręsie elastycani, Pani Przewodnlcząca Marzena Jamrożek nie trzyma się tak

sztywno napisanego Planu Pracy Komisji. Na posiedzenie zaprosimy Przyrodnika,

żeby mieć co pózniej zaproponować mieszkńcom.
Pan Radny Stanisław Cedro:
_Chodzi o dojazd do szkoły, trzęba tam posypywaó bo jest ślisko kiedy zamarza

woda. Wiele przepustów jest zamarznięte pod drogami gminnymi, powiatowymi

i wojewodzkimi. Chciałbym zeby rolnicy mogli skorzystać z wiedzy zamlęszczane

w Gołoborzu np. gdzie można ile kosztuje nawóz, gdzie lnozna zaoPatrzYĆ się

w ziemni aki, ńarno. Chciałbym zeby z komisji pojawiły się notatki w gazecie.

Radaktor,,Gołobor zt' P an J erry Kossowski:
-prosiłbym żeby materiaĘ na sesję byĘ zgŁaszane bezpośrednio do mnie nie na sesję,

proszę zadrwonić i poinformować mnie jakie informacje chcielibyście widziec
; gazecie, Kazdorazowo tematyka, która idzie do gazety jest ustalarra

z kierownictwem Urzędu. Jestęm ofwarty na wspoĘracę.
Pan Przewodniczący Grzegorz Skiba:
_Proponuj ę, żeby na stronie internętowej Urzędu Gminy pojawiĘ się notatki na temat

odbytych posiedzeń Komisj i.

Ad.8
Po wyczerpaniu wszystkich punktow porządku obrad, Pan Przewodniczący Grzegorz
Skiba zamknął obrady siedemnastej sesji Rady Gminy.

Na tym protokół zakończano i podpisano.

protokolant
Magdalena Skowron
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